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U)/^ .. INTERVIEWS a> FILE # 1-1959

PERSON INTERVIEWED: MC BROOM, Marcus Dr. • date/time 9-11-68 6 pm

SEX M RACE Neg HAIR Brn EYES Brn HT 5-9 WT 175 DOB 5-6-21 '

RESIDENCE ADDRESS

BUSINESS ADDRESS 6030 Wilshire Blvd. #30.1

PHONE 758-4161

PHONE 938-9966

INFORMATION: (WHO/WKATTWHEN , WHERE,WHY & HOW)’

Dr. Me Broom was interviewed at his office & made the following statement: 
I arrived at the hotel approx., 10:20 PM. I entered the kitchen-about 
10:40 & as I walked through I noticed the susp. standing by a steam table. 
He was wearing a light pullover shirt & dark pants,.. Ke was standing 
nearest the third table by the door to the press room. He looked out of 
place as he did- not seem dressed for the occasion nor was he dressed like 
the kitchen help. At the time of the Senator’s speech, I stood at the 
right side of the stage. At the conclusion of the- speech the Senator 
left to his right. I waited a few moments then I started for the door 
leading into the Anteroom at the right side of the stage. Just as I 
stepped through this door I heard shots & I saw. the susp. with the gun 
in his left hand. I saw Roosevelt Grier in the kitchen (near the ice 
machine) as he lunged forward. I then saw Mrs. Evans turn & take a step 
back toward me, she was bleeding about the head. I left the Anteroom, 
crossed the ballroom where I stopped to listen to a newsman who was sayinc 
that Senator Kennedy had been shot. I then went to the entrance of the 
Embassy room where I located Dr. Ross Miller & Dr. Parrott & then went 
into the press room & proceeded into the pantry. As I entered the pantry 
with Dr. Miller, Jesse Unruh passed me with the police & the susp. I 
heard Mr. Unruh say "Do you know what you’ve done?" The susp. replied, 
"I did it for my country. I can explain everything." I then went into 
the kitchen & saw Schrade on the floor. .He had his head on a hat. The 
man that had been shot in the stomach was lying on the floor. Mrs. Evans 
was lying against the wall near the Anteroom door, the north side of the 
pantry. .1 think that Senator Kennedy had been taken out as I did not 
see him on the floor. I helped carry Mr. Weisel out to the ambulance 
then I came back & helped carry Mr. Schrade out.

Investigators at this time showed Dr. McBroom a picture & he exclaimed 
"That’s a picture of me." He then asked when the picture was taken & 
he was told approx. 5 seconds after the first shot was fired. The 
witness is depicted in the picture standing on a platform outside the 
Anteroom. He was then shown other pictures which contradicted his state­
ments. In one of his original interviews the Dr. had stated that he obs. 
Roosevelt Grier walking & joking with the Senator before the shooting.• 
He retracted this statement stating that he obs. this prior to the Sen. 
speech. He had also indicated that he saw ’a susp. run from the ballroom
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MC BROO^ - Continued * I
after the shots had been fired. He retracted this statement stating that 
he had seen a male who appeared to be acting unnatural but that he had no 
reason to believe that this person was involved. He positioned the people 
in the kitchen that were injured in a manner that is contrary to fact.
Two victims he claims to have seen..on the floor could’hot have been located 
in these positions (Weisel & Evans). When informed that’ the statements 
were not \ .consistent & when used in court would certainly embarrass him, 
he stated, "The one most positive aspect I can testify to is the state~

'ments by Unruh & Sirhan. I’m also' positive that I saw Sirhan by the steam 
table approx. 10:40. PM. " ■ ’

Investigators'feel that this witness would be unreliable as he-has given 
statements that he alleged were.fact & could easily be disproven.



INTERVIEWS

RSON INTERVIEWED: Dr. Marcus S. W- McBROOM DATE/TIME 7-5-6 8 1’1:20 AM_

:X m RACE N HAIR Brn EYES Brn H? 5-9^ WT 176 DOB 5-6-21 •

:SIDENCE ADDRES S - PHONE 758-4161

iSINESS ADDRESS 6030 Wilshire Blvd. #301 ' 'PHONE 938-9966

JFORMATIONr7WHO7W^^ ‘

At the time and date of this LAPD interview, witness had-not been 
interviewed by the FBI. He haj been interviewed by the following: 
June 5, 1968 - ABC; CBS on a direct line to New York Network.
TV Stations 2, 5, and 7. Radio Station WINS, New York. Newsweek­
reporter unknown. . Newspaper- a reporter from India. World Press- 
Mr". Berger. Interview.and photograph.

On June 4, 1968, 10:30 PM, witness arrived at the Ambassador Hotel 
as an official of the Kennedy Campaign. Alone, he entered through 
the kitchen area as two guards prevented entry through the regular 
doors leading to the Embassy Ballroom. In passing through the 
kitchen, he noticed a person he believes may have been Sirhan B. 
Sirhan, sitting on a kitchen table. This person was wearing a 
dark pullover and dungree pants whereas the other employees were 
wearing white uniforms or white jackets and black pants.

Senator Kennedy made his speech and immediately left the podium 
going to his right with a crowd of people following close behind. 
The procession headed towards the kitchen. Witness states he was 
ahead of Rosie Grier and behind Mrs. Evans who preceded him through 
the swing doors at arms length. Inside the doors, the group came 
to a complete halt. He heard the popping sound of what he first 
believed to be balloons bursting. Looking directly ahead, he saw 
Senator Kennedy place his right hand to his head. He could see a 
person with a gun in his left hand but could not see the face of 
this individual. Others were surging towards this person and 
witness counted six shots. He got the distinct impression that a 
slug narrowly missed him. In front of him, Mrs. Evans spun around 
and he saw blood on her forehead. Someone up front yelled ".he 
has been shot." A lady in a black dress was crying and calling for 
someone to go and get a doctor. Witness exited through the swinging 
doors and entered the ballroom and saw a F/C, brunnet, 20-26, medium 
build and wearing a white dress with silver dollar size polka dots, 
either black or dark blue in color. This young lady .showed "no signs 
of shock or disbelief in comparison to other persons-in the room ann 
she seemed intent only on one thing—to get out of the ballroom.

kw/8-27-68 (Continued)



iicBkOOM -

Dr. McBROOM located two doctors. Dr. Fred"Parrott, 170'4 W. Manchester 
750-0590, -and Dr. Ross Miller, 537 W. Compton 639-5515. Back at the 

■ doors to the kitchen they were stopped by a. guard .in uniform; however, 
they were allcwed to enter when it was explained they were doctors. 
Witness improvised a stretcher from a table and with the assistance 
of his two doctor friends and a kitchen helper, carried Mr. Schrade 
downstairs and requested an officer to summon an ambulance. -At this 
time. Senator Kennedy had already been transported from the-scene 
to Central Receiving. ■ .

.Returning to the kitchen, witness observed Mr..Unruh speaking to 
Sirhan (ID’d from mug shots) saying "Man, don’t you realize what 
you have done?" He heard Sirhan reply, "I did it, I did i.t, I did 
it for-my country. I can explain everything." Sirhan, handcuffed 
was.then taken away in custody of two uniformed police officers.



INTERVIEWS

Person (s^ Interviewed t ■ MC DONALD, Hugh

I "*1016

6-21-68

Time- 12:05 pi.;

New Senate Bldg. . Wash. DC 
Business Address & Phone '

„ ,2601 Robert Lee Pl.,- Wash.Residence Address & p^one^______ . ....... .

Inf o ~ 'tion CTonSeT’cFonri^r^erTKcri^ ,When,Where,Whyf
. . ’ & How)

.Assistant Press Secretary ’to Robert Kennedy - Interviewed at Senator Robert 
Kennedy’s Office in Washington DC ■ .

.SEE -'ATTACHED STATEMENT

^>^>j*oaacaaa«ajm».iL<i. »»mm»^«........«.. „ ., ■ ——T-----------.—--—r--1--imi — tu.i i

Investigators making interview 
Maa Arthur & Patchett

Approved by^
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Prior to the shoofeUig end du«£g the ^etcrfe speech X 

was ^.<fc vicinity of the Colonial Boom (?rc-ss te), 

Vhca X fU-^Ji^ed of the shooting X crtbKd the kitebon 

area, tevivt a double- doos? leading ta the kain corridor 

to the entrance to the Isbaosy BeXliw» As X entered X 

observed a largo era'd of people- halfway down the mit 

X jumped upton a Ki;al serving table* X could see what 

was Inter identified as the suspects heal He was being 

hold in custody by several people-, 'X thou jumped down off 

the table and went to the Senator*a- assistance, X was the 

first one to his side, X took off ay coat and put it next 

to his head, About this to' Bill Barry and Brod button 

arrived* ^srs was really nothing w could do for the 

Bonatox4 until the ambulance arrived* Mr* FncBsnald was 

shown a rap of ths kitchen area and ho placed hisself; just 

prior to the shooting at the. double doors at the far cast

• of the kitchen area. Shese doors lead fre-s a corridor from 

the bain entrance Inllw; into the Xabassy Ballroom, 2h^ 

are just south of ths doors reading into the Colonial Boom*

Form 618 (R-3-4)



^^ • INTERVIEWS ^ "------------------------------ -

RSON INTERVIEWED: MALKI, Abdo Jabra ’ ~ DATE/TIME 7-10-63/9:30AM

x RACE HAIR EYES HT WT ’ ' DOB 12-2^2,8

sidence address 356 S, Waldo, Pasadena phone 793-0763 r

SINESS ADDRESS  ̂ PHONE ’

FORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,,WHY & HOW) ~ '■ ~~ :----------~------------- -

The only time I saw Sirhan was in’the cafeteria of P.C.C, about :
6:50 P.M., 6/4/68, He walked up with another person 1 don’t know, ;
He just came to the table* Sirhan was talking about hov; he came to

- ‘ be U. S, - by boat or plane & nothing else was said that I remember.
‘He was smiling & ;ouite normal. I noticed nothing odd about-him at 

■ all. ■

. Marof & I came into’ the cafeteria to have coffee than Sirhan just ■ • 
walked over to the table. I left at 7:00 P.M. for class with Anwar.

.1 think it'was,only 10 minutes that X talked to Sirhan.

A check with CXI and LAPD Intel‘Div showed no rec. or Pile on this 
person.



Thio io ia?o^iica raided $0 Captain Hugh XJlrawa &C2 22.21 J
. Curtin over the t^sphsno ©a Juno’27c 1956 &W> F^.s •

They told wo Chat the U.S. Consulate General da Jamaica hid vice 
applicant rococo on throe of those individuals. The throe of Creo 
apo th? two brothers Ciid KALKIi I will give you the inferaatien cn 
each one of those thrao.

The first eno do BADDAD KAS9UF and they have the cane date of birth • 
that you gave no® Address of POU ^3S Jerusalem, blach hair, brews ? 
cyoo5 height 577 cn. « 2 don’t haow whit that breaho dews to. Oo • 
applied for a student vies -os January ‘J6S 1933 to study at Poendesn • i 
city College. Ko aovor did complete pracessing at Amnon for the 
visa. Ko stated Chet his unolc^ end didn’t give cho nano of tbs 
undo, would help Co ou^ort bin. Ko said hie uncle woo covins 1 
permanently co Boirat, Lebanon Sho sand cm bio noted Chat Cho - 
brother’a visa, that would probably bo OjWD9 had boon extended.
in the United States free Pebraary 15s 3933 to January 31, 1951.
Thera woo also a notation on Cho card chat an inquiry had been L
received from the U.S. Consul in Valencias Spain, on Cha subject - ;
on MAWJUF, indicating that so of August 90 1953 a MAhSUF was I
studying there= It appears liholy that ho resolved bio U.S. vies

■ in Beirut. I don’t tsow why they cay that. Kia Jordanian passport, • 
osmo number, leaned January 6, 1953, at Jerusalem. j_

GHALED MO^AMMBD, dodo date of birth at Sllwoa, the capo POD 123/ 
Jerusalem brawn hair, brawn oyoo9 height ICO cm., 133 pounds., 
single. Ko was issued a student vice an January 1OP 1931, valid 
until January Io, 11^5, to study at’Los Angelos Pacific Gallego.

' GHALED stated that Ha father was a teacher in Jerusalem. Ela 
uncle, MOHAMAD D. SILVIAS SIAM, ^id to reside at 5^2 Kento Vieta 
Street, Lob Angeles 32, California. Bio un©lo3 who hod been a 
building contractor la Jerusalem9•sent GDALED 075$ a5 defray expenses 
for hie trip to the United States. Kia passport ^257 601, issued 
September 1?, I960, in Jerusalem.

ABDO KALKI, date of birth, April 12, 1^0, la Jerusalem, FOB 1660, 
Araah/ Jordan, applied for a visa on Jun© 7, 1966. bo record the 
visa was over issued. Consul received a petition Id July, 1966, 
for ADDO’o deter to have ABSO immigrate under her Eponrarhip to 
the United States. ,,,_ •■ 1

. The sister io nosed EU^JABRA KU AD^ U3 _
East Maraad StrcaS-^Ji^nvte^^ A petition, cates dGly 25,

“T95^7 to have Bin immigrate undos* her oponsorhip to Cho United States. 
Sho was bora Korah 3^1935181 Jerusalem, natural!sing in Loo Angeles 
May 20, 1965 under ■■■■ She was ' planning a petit lea for entrance 

r for entrance of the following fenily conberaj _ t

:. • 3 parents: JABRA and SHKCW MAILCI ' . ;
Brothers: HAK2A and KURQUES . . ’ '
Sisterss JULIE and MARY i

The family apparently resided la Annan, Jordan, since ALSO listed his 
address at that FOE since 1956. That is all. on those three. ;

They didn’t cone up with anything on M1STRI frem the U.S. Embassy -:
in As-an, Jordon or the U.S. Consulate General in Jerusalem. 7



ex iMaieRACE Neg hair bik eyes bm ht 5-9^. wt 140 dob <9-19-41) - •

ESIDENCE ADDRESS 609 W. 94th; St; 7 J apt£9, L^ - ' '•■ PHONS ■ 755-8053 ■ '

•USINESS ADDRESS'.'None ' - ' > V ' ’ - ' ; PHONE

WoRMAtfi^NTTv^ST^I^^ “ ~
- • " Mallard was employes by 'Aco Gvj^V and _assj.oae-d_at'the Ambassador

Hotel on the night. of “cEe^lCcnncdy siieoifing Hr. Rafi£^7as _ as signed ^j^^* 
Se^doowy of the' Rafferty Rc^dcfnarters' in the West Venetian RoornT^”^t^^MjazxlJO:;£SS^^^X^ii^*-^X^^^^^^^-^^-^^^ :̂^^

Mr. Mallard states he.was..standing at^jfee^oon^ he pbs.
Michael Wayne._(I~95 & 1-1096) pg^7O^_^J^^hJ^e_c^ Mr. 
Olar^Qie^heard sbaaorie say_thgsenator Jb-s^^ , at yhirh^Uge
he h andjguffee^ ; a/v br\~x- ^~j"and~~tc ok. Jay ne _ j n t o _ the 1X^1™?°°^
■^~5^^^^r the._n0l.ia9. Enroute to the "Lido Room Mr. Mallard was 
photographed by Fontaine, a staff photographer for the L.A. Times.

Mr. Malhard states;, jjag^ga- (1-95) was cooperative and had_no weapons 
on. his_person at • the time he was taken into custody, and was askrng^to* 
use a phoned • ’ ,' ■' ...’ • • . . . ■ ' .•.-' .?.

Mr. Mallard states he ■ observed a .person that res_em.bl.ed Sirhan stand-, 
ina near the ^olnnial^gy^^e^6^3p27jJ^
loathe night of June.,4,,„A96.8. Mr. MaiXard“described the persoTa^Jojfj, 
^A^2MS/ y7earg.ng_a_whi.te dinner^a£ket~j?y^^ .- Mr. Mallard
stated he cduS“not. bcT^o^itX^ he believed the person was wearing 
a white shirt' ■ .

Mr.'Mallar d was’ asked why he noticed .this person and what the 
person was doing? Air. Mallard stated the person-was just standing there 
doing nothing andshe noticed him for no special reason. Mr. Mallar-d 
stated he did' not see anyone wearing a polka-dot dress that evening.

s^“^a^l^=Mx=!taa^u»xalas=1a^».-_1aa=ss«zs3SS»issiB^^

Mr, Mallard stated he was interviewed by the FBI lor -2 weeks after 
the shooting and again 3. or 4 days after the FBI interview by the LASO.■

> .Mr. Mallard stated, "W^yn^^id_not hay^
"The only property Teas recall hlOaving“was the posters." I did 
not have a camera. • - . ., . ■ '

UN £ S TIGA TORS ■ MAKREVIEWC fAPPROVeiTbyT ~ I 7T V- - -- a^o? r -r. r.T ! Tt. Hippie by R.S. '
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TRANSCRIBED STATEMENTS# TAPS NO, 28931# TAKEN IN CONSECUTIVE 
ORDER BEGINNING AT 2?40 A,M. IN ROOM B# RAMPART DIVISION * ON 
JUNE 5» 1968 BY SERGEANTS R. CALKINS# 7287# AND MJ. McGANN# 
10329# HOMICIDE DIVISION. ■ .

SUBJECT PAGE

2, MARTIN PATRUSKY ’ 3 '
3, MICHAEL Lc WAYNE 9
4. QUEEN E, RUTLEDGE 15
5* MAURICE GRANT ‘ ‘ .23
6 e.-. YOSHIO NIWA ■ . 25 z
7. ..JUAN RAMAR1O (. 30 .

TRANSCRIBED BY? RON HORIA CHER# J8772# HOMICIDE DIVISION

00 0 00 5 

(Interview in progress)

BY WL MINASIAN? . :

A He looked like a mixture between half white and 

half Colored. I could probably say he looked more like a 

Puerto Rican# that is long hair# long hair you know# and it 

wasn’t (unintelligible) you know.

BY SGT. McGANNs ; .

Q Did you get a good look at the gun?

A Yeah# I got a good look,

Q Do you think you would know it if you saw it 

again? '

A X told one of my boys# before anybody’ else#, it was 

a .22# snub-nosed.

Q Does that look like it? • .

Read off that serial.number for me there —* can 

you see that? • ’ ’ /

A Yeah. H53725. .

Form 618 (R-3-4)



BY SGT, McGANNs . • f .
• ■ - z

Thank you,

BY SGT, GABIONS: ' ■

Q Anything else?

BY SGT, McGAW; '

Xcan!t think of anything else, We thank you very 

much and Be are sorry you had to wait so long,

/ ■ A I didn’t see the actual popping, 

Q We know some people that did,.

BY SGT, CALKINS: . v . / .

Okay* real good. Thanks again, ■

BY SGT MoGAW?

Q Oh* I know one thing. You say you came down this 

road here? •

A Yeah* this way, 

Q^”^id you see anybody?

A HqI the only people.that was here was reporters 

running for telephone booths, . ' .

Q Nobody running out here?

A No* nobody came' out, ■ . . ' .

. Q As you were going in* huh?

A No, - '

Q Not a soul came out?.

A No* it was just everybody *- gome people making 

their way for telephone booths,

Q Uh hum* but you didn*t come through those doors

?
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after* the shots were that

AYeah, X heard the shots when X was through here*

Q X see, ’ _ • ‘

£ That was ** it sounded like firecrackers going of,

you know, ,

Q Uh hum,

A I heard about five of them*

BY SGT, CALMS?

Okay, real good, Thank you Very much, 

A X could identify any — 

BY SGT, McGAWs . ’ .

Okay, thanks a lot.



J INTERVIEWS

-SON INTERVIEWED: MINASISAN, Eddie___________

RACE HAIR EYES HT . • W'

FILE # I~ 395_____________ _

______ DATE/TIME 6-5-68 2:40 AM 
7^r^^cA57

r • . dob ^TZfY^^,-^ 2-S" '

(DENCE ADDRESS PHONE

CNESS ADDRESS Ambassador Hotel PHONE 849-4342

DRMATION: (WHO,WHAT,WHEN/WHERE,WHY & HOW)'

Escoted from 5th floor to Embassy Room. After speaking, witness 
escorted Kennedy down hallway towards Colonial Room, where he 
was going to meet press. As they got past doors, Kennedy faced 
to his left‘and shook hands with several hotel employees. Witness 

■ was to Kennedy’s.right and slightly ahead of him. Saw susp. appro 
from his front. Thought susp. was going to shake Kennedy’s hand.

■ • Reached around witness to the witness’ left and produced gun. Sho 
■ 2 or 3 times. Witness grabbed susp. along with Karl Decker. They

were then- assisted by Grier and Johnson Can ID susp. and gun

7ESTIGATORS'^MAKING j^pxVp^<^/ . • (APPROVED BY: ' “ '
I ■ S/Lt. Pena



RAMPART DETECTIVE DIVISION J

INTERVIEWS - JUNK 5, 1968 KENNEDY SHOOT ^ DR 68-521 466 ’ 
• ' ■ ' • ’ ’ '

T| ' INTERVIEWED BY M.-J’. MC GANN HOMICIDE-MV. . 1
- ■ ■ ■ • R.L. CALKINS-

J -'^ STATEMENT OF EDDIE MINASISAN . DATE 6-5-68, ^:40 AM
; . Ambassador £otel ' ' ' .

849-4342 ■ ‘ '

14 Escoted from 5th floor to Embassy Room. ■ After speaking, witness 

escoted Kennedy down hallway towards colonial room where he was 

v .^ going to meet press. As they got passed doors, Kennedy .faced to

I . ^ ..his left and shook hands with several hotel employees. Witness. 

' . 1 -.was'to -Kennedy’s right and slightly ahead of him. Saw susp.

, approach from his front. Thought susp. was going to shake Kennedy’s 

"^ hand. Reached around witness to the witness left and produced gun.

Shot 2.or thee times. Witness grabbed susp. along with. Karl Decker. 

■ • They were then’assited by Grier and’Johnson. Can ID susp. and gun.

STATEMENT OF KARL A. DECKER f DATE 6-5-68 2:50-AM
■ - • . 3~D2^ Olenhurst Ave. ■ ■

• ‘ ; L.A. 39 • * ' '
Ph: 667-3106 ' • '
Ambassador. X 315 ’

* Susp. described as Male Latin, short, dark hair, wearing’dark poss. 

blue suit (work suit) did not see any other persons down hall that 

were of similar appearance and attire. Decker was holding Kennedy’s 

■•hand. Has Kennedy’s right hand. . Kennedy had stopped to shake hands 

with dishwasher, Decker again grabbed Kennedy’s right hand with his 

left hand and pulled him out of the crowd towards the Colonial Rm, 

Was slightly to right and in front o-f Kennedy. ' Saw susp. standing 

directly in front of him holding gun in right hand. Fired 2 or 3

■ times at Kennedy. Decker grabbed gun and susp. pushing gun and hand 

•away susp continued to fire. Can I.D. susp,-and gun.



■ • ■2qK2)iaW^ ' S TUESDAY, JUJE18J968
»iW u - ■ ' ■
,,!-.Ai;rA \ V Kaitre d’ with the • 4:45 ?.«.

' x Ambassador Hotel ' - ' .

3400 Wilshire Boulevard ' . • . ■ '

Mr. Mininsian was interviewed on Juno 18, 1968, 4:45 p.m., in .the kitchen ox* 

the Ambassador Hotel. He related the following circumstances including 

Kennedy?s activities prior to talking the stage and his whereabouts at the 

time the shots were fired.

We brought Senator Kennedy down from the fifth floor in the service elevator

to the kitchen, lice kitchen area was almost empty. This was about 12

midnight. 1 did not see anyone that- did not belong in the kitchen. Brom

the service elevator we walked past the employees?, eating area and then onto

the stage through the swinging doors.* At the conclusion of his speech, we 

exited the rear of the stage, turned right, and walked briskly into the

kitchen. The Senator slowed at the door-to the employees’ eating area. I

turned and noticed he was shaking hands with the employees. I glanced ahead, 

and the area was clear except for.Mr. Uno Timinson. Next I saw a person move 

in from ray right. X saw a flash and then Mr. Sucker grabbed the suspect 

around the next. X pushed the two of them against the serving table. The

shots continued No other people grabbed the suspect. X saw the fellow

behind the Senator fall, then the Senator fell Sucker had the suspe-ct

md others were helping-him, and X ran to a telephone

Collins, Patched, and McArthur



PERSON INTERVIEWED:

INTERVIEWS

'MINNS . Blaise -Max DATE/TIME 6-5-68

SEX RACE HAIR EYES ’ HT WT DOB

RESIDENCE ADDRESS PHONE

BUSINESS ADDRESS 3007 W. 5th St.;PHONE pu 9 85-62

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN;WHERE,WHY & HOW)

Heard shots observed suspect w/gun in hand. •Johnson.took gun 
saw suspect w/gun. Male Puerto* Rican ? wiry- hair.

kw/8-2-68

INVESTIGATORS MAKING f PERVIEW: .

A

Lz:roved b/?



” . ' RAMPART DETECTIVE DIVISION ' ? . - . &

INTERVIEWS - JUNE 5, 1968 KENNEDY DIVISION .DR 68-521 466 J U

STATEMENT OP MINNS, Blaise Max ’ DATE 0-5-68 -
300? W. 5th St. ?8 V
DU-98562 ' /^ -

■ ’ Waiter at Ambassador - • • . $ ’

Heard shots observed suspect iv/c® ^ hand. Johnsen took gun . i 

suopoct w/gun. Male Puerto

,STA?E?®T OP RUTLEDGE, Queen E. . . . DATE 6-5-68
6211 Ave.
L.A. 
750-2826

Heard only 3 shots, saw object in hand, cannot I.D. gun or ‘ • 

suspect for sure.Rale Cauc, dark complexion, thick hair, casual 

clothes. 5/^/5. . . . .



BL® ^ MNNS . " HOBDAY,' JW 17, 1968

7:30 P.K.'

.3400 Wilshire Boulevard - employed as a waiter 

’ 3007 West 5th Street, Apt. #8; telephone Du 9-8562

Witness was interviewed June 17# 1958, 7:30 p.m., in the kitehen area of the 

Ambassador Hotel, He gave the following account of his recollection on the 

evening of the shooting. . .

X was in the hallway leading into the north end of the kitchen when 1 heard 

what sounded like firecrackers. I’m'not sure- how many. I kept walking 

through the swinging doors into the kitchen. As X looked in, I saw hr. 

Timinson to my left, where were no women in this area of the kitchen. I 

looked south through the kitchen, and 1 saw a group scuffling. I recognized 

Kr. Sucker, 'who had the suspect around the neck and was holding him, I went 

behind him, and X could see that Senator Kennedy was on the floor. No one 

walked past me as X entered the kitchen. The only person X saw was Uno 

Tininson. I’m'sura that that’s me in the picture behind the colored 

gentleman (Bichard Aubry). X gave a-complete statement to the y.BJ.
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; IDENCE ADDRESS;; • PHONE .

JINESS ADDRESS $2$ Del Mar, Pasadena PHONE •

’ORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

Mistri was in the P.C.C. cafeteria on the night of June 4, with Sirhan 
Sirhano The following is an interview with Mistri taken on the above 
(7-11-68) date. . .

I have known Sirhan since 1963 at P.C.C. hut have never been out with him 
personally. I’ve, seen him on campus' and at functions of the International 

. Club. I saw Sirhan earlier this year inside Santa Anita. There were sev­
eral other friends of Sirhan at the track who were also known by Mistri.

■■ All that was talked about was horses.

On the night of the'4th, I went to Bobs’ Restaurant by myself around 
6:15PM to have coffee. Around 15 minutes later Sirhan came in and sat 
down at the counter next to me. First we .Just chatted about general 
things , then he..'read the headline of the Herald Examiner Newspaper that 
I had and made the remark “This is bad, this is terrible." After this he 
started talking about the track and horses. ‘ (The headline was a statement 
about the Jordan situation and the gunfire that had broken out between 
Jordan and Israel.) Sirhan then paid for my coffee and we left. Outside 
he asked me what I was going to do-. 1 told him I wanted to check.the 
summer scheduals at P.C.C.. He then told me that he would like to come 
along and we bohh left for P.C.C.. We entered the cafeteria and obs. 
some mutual friends sitting at a table. We said hello and sat down.' A 
few minutes later everyone left for class and Sirhan and I remained. He 
showed me a piece of metal he was holding in his hand that I thought 
was a slug -from a gun. He started talking about rabbit hunting and that 
he was learning to shoot and hunt. About 7:05PM we left the caffeteria and 
went back to Bobs' parking lot where ©ur-cars were parked. In
the lot he again asked me where I was going, stating h^ would like to play- 
like to play pool with me. I told him I was going to Johns (John Dordy, 
176 N. Michigan, Pasadena, Phone SY 5-2033). We both left in our own cars. 
The time was around 7:15PM.

A check with Oil showed no record or info on Mistri. A check with LAPP 
.Intel. Div. showed no file for this person. Immigration file -
package out out of file - No other info. Immigration will •
file is available.

_kyZO3n£g______ r _________ —________
ESTIGATORS’ MAKING INTERVIEW; : |APPROVED’ BY;----------- ------------------------- ,-



RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 10, 1968 • ■ KENNEDY SHOOTING

■ STATEMENT ‘OF: G., M.’ MISTRY, 6-5-68 - approximately. 8:40am

' 825 E. Del-Mar

Pasadena, Calif

TO: ’LODOLO & BRANDT .

■6-5-68, RAMPART DETECTIVES

On 6-5-68, approximately 8:40am,'in company'with my partner Offioer 

';D. A. LODOLO #75^1, I interviewed GAYOMARD ■ MEHERGI: MISTRY at his resi- 

■ dence 825 E. Del Mar,. Pasadena, Calif. . ,Mr.-MISTRY.- had.recognized .'the ■ 

photo, ofSIRHANB. SIRHAN, shown on T.V.''earlier that day./Mr. MISTRY

‘ stated that he had attended.Pasadena City College.with SIRHAN approximately

’ 3 years ago and had seen him•on several occasions since - Mr. MISTRY was

■ shown a mug shot of.SIRHAN'and stated that this was the same person but 

• he could not recall his.(SIRHAN’S) name. ,Mr. MISTRY .further stated that

■ he had had coffee with SIRHAN at Bob’s Drive-in, near .Pasadena City College, 

■Jin the early'evening of' 6-^-68., At this time they had a conversation con-, 

.. cerning horse - racing - Mr. MISTRY then went to.Pasadena City College.

.. Approximately 6:00 .pm, Mr. MISTRY had'another conversation with SIRHAN in

' the Pasadena City College Cafeteria. SIRHAN was' seated with 3. or / other 

"’ (thought to be Jordanian by .MISTRY) Mr, MISTRY conversed for a short time ' 

■...with SIRHAN and his companions * During the course of; conversation SIRHAN 

•.asked MISTRY if he had ever shot rabbits token 'MISTRY replied in the negative 

•‘.no more conversation ensued On that subject., MISTRY also states, that

while he was seated with SIRHAN, SIRHAN conversed in Jordanian with his 

companions. As Mr. MISTRY is from India, he recognized the language but 

did not understand'it. ' Mr.'MISTRY, Officer LODOLO and I also interviewed '



■RAMPART detective DIVISION ■

INTERVIEWS CONTINUED - JUNE 10, 19^8 KENNEDY SHOOTING DR 68-521'46 

STATEMENT OF: G. M. MISTRY, 6-5-68 --approximately 8:40am

■DORDI, JEHANGIR HOM. ' . • \ h 0
176 N. Michigan #3 • '£
Pasadena, California - ' -
M-Ind- 9-12-^0 5-6 130 Blk Brn ’ f
Employed as Field Represehtative of . • ' . {
Stenocord Dictation Service ■ ■
3755 Beverly Blvd., Los Angeles 666-^600 . ' ' X i

SALAMEH, GEORGE . - ■ ■ U 6
115 Calvert Street ’ • * v
North Hollywood, California 985-3^12 . ’ ' '
Employed as Busboy , . ■ ' . .'J
.California Club - 
6th Street & Flower Street L.A. 622-1391 '
Works 11:00am/9:00pm ‘

Both the above persons stated that they were acquainted with SIRHAN but 

did not know him by name. They did state that the following person was 

a friend of SIRHANS and-that both hung out at Bob’s Drive-In near Pasadena 

City College - ’ • • ’ • . ■ - ' .

BADRAN, MAROUF (NOT INTERVIEWED)
5733 Banner Apt. #3 * .
Highland Park 
Attends Pasadena City College

Both’ MISTRY and DORDI expressed a desire to cooperate with this department 

; in any way that they could,, ’ > ’ ■ - : ' • •



r 6-5-68-
1 5:30 A.M.

MOKELIANO.,-David R., 3314 Maceo. Los Angeles 
^DOB'’11-U-^ • . ’ .. .

Unemployed ’ . '

STATEMENT: ’ . ! ' .'/-A J

Yesterday.at about 11:20 A.M., 6-4-68, my buddy, Henry, Carreon and..
„ I "went to' the San Gabriel Valley Gun Club , 4001 Fish'Canyon Road, ’ 

Duarte. We went to the^range and unpacked our stuff and waited for 
thenext break, approximately 30 minutes. Then we put our targets 
out there and started shooting. 'About 20 minutes after we started ’ ’ 4 
shooting, the range officer came and told us that we could not shoot ' 
my pistol at this section, as only rifles are allowed. We talked 
it over and decided Henry would shoot the pistol fox’ a while and I 
would-stay with the rifle. Henry went over there and started shooting 
and I w^s shooting my rifle on the rifle range. As I was shooting,

, I heard this rapid firing. I thought it was a Luger, with a-long 
clip on it, an automatic, because it sounded real loud and very rapid. 

.1 walked over to the pistol range- to see .the man who was firing it, 
and then I saw Henry firing my gun, a’.22- magnum Colt, and I asked 
him (Henry) who the gentleman shooting this rapid fire was. He said 
that it was the man down there and to his (Henry’s) left, west. There 
were~two men^own~there,“and i""thought-it-was-the first one, but it 

.‘wasn’t. The first man was an Anglo-Saxon, in his fifties; and the 
‘second one was the one that was actually firing the pistol. I could" 

...see the shape of the gun, and thought it was a .3$ from the way it 
sounded. It was very loud. So, I stayed there and shot a-few more 

^.rounds with my pistol. Then I went back to the rifle range and shot 
■a few-more rounds. After 1:00 P.M., I approached the second man, 
described as 5’5” or 5*6”, approximately 145 pounds, very curly, 
dark hair, with high cheek bones, and df~Latin descent, and asked 
him if that was a .3# and he said no. He said that it was a .22. I 
was in doubt and said, ’’That loud; a .22?” He said, ’’Yeah.” So he 
put down the gun. Then I approached him and started conversing with 
him and about that time he picked up the gun again and flipped open 
the lid where you put. the bullets, in and picked up a small screw?-

' “"driver, and injected the bullets from the' cylinder. Then he started 
inserting the rounds.- I don’t know how many,‘into the cylinder. 
During our.conversation the gentleman asked me how I aimed my gun. 
I told him that mine didn’t have a sight and that I held'it'firm in

• a downward position. I told him that this way I could get better 
; accuracy. He said, ”0h,” and then fired one or two shots with his 
; 'gun, holding it like I had told him.’ After that, Henry asked the 
j gentleman how many rounds does that hold, 6? .The man said, "No, 
: Jit- holds 8.” ' Then he put down the gun again and talked to us.' -I ■ 

left and went to get my gun to show him and brought my gun over and 
he asked me if it was a .22, and I said, "No, a .22 magnum."' About 

: that time I noticed that he had approximately 8 boxes of .22 ammuni- 
'tion, six of which I think were Super-X brand, and two’ boxes that
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MONTELLANO, David R.

said'Mini-Mag. I had never seen anything like this before so T. 
gsked -him about it and he proceeded to tell me that they were about 
25$ more expensive and were a hollow point and 'upon impact on an 
object (they. spreaded more. So thereabouts, he showed me the difference 
in size'between the Super-X and the Mini-Mag. I saw approximately 
400 expended casings to' his left and about seven empty boxes to his 
right. During this conversation between this gentleman and I, he 
told me that he stopped shooting at the stationary target and at the 
break he had placed a small piece of wood about 2g inches in length < . 
and placed it way above the target and'.was shooting at it to see what 
damage it would have on the wood. He told me that-he wasn’t even­
getting close to’ the wood and it was- making him angry. Henry asked 
him who made the gun and he didn’t say anything and'he took a couple 
of shots, and then pointed at-, the top .of ■ the gun where the name was. 
After I sav/ the name of the gun to be’Ivar-Johnson, I noticed that 
it was an 8 shot, 2-inch, double action. .After a while we left him. . 
I think the distance between where -the man was standing and shooting 
at the target and piece of wood is•approximately 30 feet or more. A 
short time later we left. I heard about Senator Kennedy being shot 
at about 1:00 A.M., -June 5, at my house. After hearing the description 
of the suspect, Henry asked me about the individual at the range, what 
he was wearing, and I started thinking. I said that it- was dark 
trousers, might, have been blue, and he was wearing a shirt. • As soon 
as the caliber of the weapon was announced, I began to realize that 
it was too much of a coincidence, especially when they said 8 shot. 
Henry called the police station a short time later. Approximately 
4:15 A.M., an officer came to my house and identified himself as 
Officer Estrella, Los Angeles Police Department, Homicide Division, 
who had some mugs with him. Of- the six mugs that I saw,.I picked 
one which in my mind was the individual'at the range. On the mug 
the following was there: 0-6-5-68, Los’ Angeles P0, J BK 495 139. I , . 
came to the police station and dictated this statement. I have read . 
it and consider it accurate. '

! David.R.. Mont^ellano (Signed) ‘
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ptain Io Brown. Commander. .Harelside Division

ih^d&=====^= 
DATE & TIME REPORTED

r:

e attached statements are from a...DcctdLd £o-;Mor^^ of 3314 Maceo and a. 
nry. A...Carreon, 1833 Workman, both'of Los 'Angeles." These witnesses, while 
acticirig shooting a ,22 caliber Colt revolver at the San Gabriel Valley Gun 
ub, 4001 Fish Canyon Road, Duarte, on 64-68 at approximately 1:00 P.M,, 
-served-a malo Latin, described as 5s5rj 130-135 pounds, black curly hair, 
u-y thin-build, brown eyes, fiting a .22 caliber revolver, 8 shot, at a target, 
'ter conversing with the above male Latin, fitnesses went to Montellano’s 
ae. . . • .

. approximately 1:00 A.M. on 6-5-60, witnesses had heard of Senator Kennedy 
id others being shot. . The more they heard of the description of the suspect 
■ the shooting and the description of the weapon used, the more they were 
mvinced that the suspect was the same male Latin that they had spoken to at 
io gun range the afternoon before.

;>on hearing that the weapon used was an I ver-Johnson .22 caliber, £ shot, 
isy telephon’d the Los Angeles Police Department. At approximately 4:15 A.M. 
i 6-5-68, Officer Estrella, #10658, Homicide Division, went to Montellano's 
ise with six mugs.- Witnesses observed the six mugs and both picked out the 
ig that.was taken earlier in the morning of'the suspect taken into custody, 
itnesses were positive that the mug shown to them and the person they conversed 
•.th at the gun range on 6-4-68 is the same person. .Witnesses also’ stated 
iat they can identify the weapon. -

>ATE & TIME TVPED DIVN'. RPTG,

f 'A A.< r f V tin



^SON INTERVIEWED 

suppl. L-2/K-30 
:X RACE

MONT^ANO^Dayicl

HAIR EYES HT.

:SIDENCE. ADDRESS 3314 Maceo, L.A.

DOB

PHONE 222-9730

isiness ADDRESS 611 W. Whittier Blvd. Montebello phone 724-2704 
■*XnM*V**VW*XM»a>W*CMMX3M*m0CnMCMmaBOMZKWMrwaMM«WMW*«M»«MnMB*«M*«MlWM*Mtf>*>>*WM*MW«M4M***  •^KMaMUMMMWaMMnMMMMMOWMMMM*«m —•>MMM<Mn

• McGann- . ‘ ' -T-

ape #29219, side 1 ______ _________________ ___________________________________________ _

^FORMATION: (WHOTWH?^^

nformant interviewed at his place of employment on above date and time, 
lonteilano and a friend of .’his HENRY CARREON (K-30) arrived at the San u.-rriel 
'alley Gun Club on 6-4-6$, 12:10pm. After obtaining their targets. They * 
/ent to the rifle range (addendum).

/her tin. y' arrived Montellano had a conversation with a man and woman who were 
ilr- a iy firing on the range,. The man- and woman have been identified as GEORGE 
AloCi-, deputy parole officer, and h^^gir^fr^nd CORLISS EDWARDS. Th~y nad 

teenage children with them, ^H| ^^B ar*d^^^^^

MONTELLANO fired his rifle and CARREON fired a pistol. After CARREON fired 
arount 6 rounds, the range master approached them and stated pistols could 
only-be fired on the pistol range. • . ’ • .

CARREON complied and went to the pistol range. MONTELLANO remained on ’.he 
rifl-1 range an additional 10 to 15 minutes, then joined CARREON on the .ristol 
ranr» ,' target #18 (addendum). As MONTELLANO arrived on the pistol rang:; I;is 
after tion was directed to target # 5 or 6 where a man was firing in rap: 1 
sue> ssion. . MONTELLANO identified a mug shot of SIRHAN as being that person.

Shortly after MONTELLANO went to, the pistol range MR. MIOCH and MISS EDWARDS 
and their children came to the pistol range and took up a position on target 
(15 or 16)., •‘ , , ' ■ . ’ ; • . • . .

When MONTELLANO first arrived on the Pistol Range (12:45pm) a male/cauc, 
early 30’s, 5-10/6, thin hair, heavy set was firing a Ruger or Luger- on target 
# 23 or 24. This person left shortly after MONTELLANO arrived.

Th^re was another person' (male/cauc) firing to the left of SIRHAN. Thi:-. was- 
pro! ably CHARLES KENDALL (1-316). •_ . ’ • .’•:.•

MONTELLANO went to SIRHAN’s position and asked if the gun he was firing was 
a-.22 caliber or .3$ caliber. They had a short. conversation and. S1R,!AN -.tated 
it wasa .22 caliver. After SIRHAN fired a few more rounds MONTELLANO asked 
what t'ne make of the gun was. SIRHAN pointed’to the top of the rcvul'.•*:-  and 
ht r./ted it was a Iver Johnson. . ' • ‘ • •

M('V"ELLAN0 described the Iver Johnson as a Blue Steel in color with a v- vy

INVESTIGATORS MAKING INTERVIEW: APPROVED BY;
Lt.. Pena



ag ;/2.; iDa^ Montellaii^ eJ "Sij

hurt barrel. MONTELT.ANO ^oted .a total of eight boxes of .22 caliber shells 
n front of STRHAN’s position (50 shells to a.box). . Six of the boxes were 
uper x caliber .22 long rifle and wer empty. Two boxes .were .22 Caliber- 
rinnie Mags. At least 'one of these boxes'were full as. SIRHAN’ was taking 
j.;llets from it to fire. • After firing SIRHAN took me casings from the, 
cylinder' and placed them in a pile on the bench in front of him. MONTJ.iuANO 
estimated that there were 350 to 4-00 empty .22 caliber'shell casings.
lO&'TELLANO did not know what STRHAN did with these casings after he wa: 
fnvough. '. ' ■ f - ’' ■ ' ’ ■

^OPS'.LLAMO and CARREON left the range about 2:00/2:30pm. When they left 
dIRHAN was still firing.' MR? MIOCH and MiSS EDWARDS along with their 
children had left their target before MONTELLANO-and CARREON left.

TrO 1c MONTELLANO and CARREON were on the pistol range they did not see 
SIRHAN have a. conversation with any one else on the range. .' ’ .

Curing the conversation between MONTELLANO and CARREON and SIRHAN, SIRi'.N 
mentioned he had put a piece of wood on his target and was. going to see w.at 
effe.-t the Minnie Mags would have. The results of this test were unknown 
by MCNPELLANO. “ _.

Durf-r. there conversation about shells SIRHAN stated the Minnie Mags he was 
firing were about 25^ more then the super x but that they were' hollowpcx.c 
and spread out more on impact. . . ' ■ .



FILS OxWn2____ _____ _

DATE/TIME 8-1-68 6:20 PM

SEX m RACE C HAIR Bld EYES Blu HT 5-11 WT 185 DOE 7-2-25 

RESIDENCE ADDRESS 400 Isabella St. Willmette, Ill- PHONE (312) 256-3.442

BUSINESS ADDRESS' 401 N. Wabash Ave. , Chicago PHONE (312) 321-3000

INFORMATION: ."(WHO , WHAT/WHEN, WHERE - WHY & HOW)

MURRAY is a reporter for theChicago Sun Times. He arrived at
• the Ambassador Hotel during the speech. He went to the Colonial 

Room and was advised by Dick Drayne that: "We’re going to bring 
him in here so the writing press can have a crack at him."

MURRAY was.in the Colonial Room 5 to 10 minutes when he walked 
’into the kitchen to meet Kennedy. He was a few feet into the 
kitchen, and looking at some TV flights, when he heard shots.’

It took a few moments for MURRAY to orient himself to the loca­
tion of the shots. When he did, he ran toward the sound. On 
his right, he observed a struggle in progress at one of the 
serving tables. He couldn’t distinguish any individuals in the 
struggle, but did see a gun. ■ ■ .

In front of him, MURRAY observed a wall of people who seemed to 
be-leaning forward. He saw Kennedy lying on the floor, blood 
streaked across his face. He was lying on his back, head raised-, 
eyes half open. Kennedy’^ -right fist was raised off the floor

• and was twitching.

■ BBC had a camera in the kitchen and appeared to be taking pic­
tures during the shooting.

■ MURRAY did not see the shooting. He cannot ID anyone in the 
--.-—kitchen. After seeing Kennedy, he ran to a telephone to meet

a 2:30 AM. deadline. (12:30 AM PDT)

He did not see Sirhan prior to the shooting. He did not see a 
. woman in a polka dot dress. * He was interviewed by the FBI.

He did not have a camera. He wrote articles for the Chicago 
Sun Times.

MURRAY did not observe anyone run from the kitchen after the • 
li shooting.

kw/8-2-68. ’ . 

.VESTIGATORS MAKING INTERVIEW: . r^TVvr^v----------- -------------



YOSSI 0 NIWA '

BY SGT, McGABs ' ^M/.

Q Have a seat on the other side.
BY SGT. CALKINS?'

Q What is your name# sir?

• A Yoshio Niwa j. Y-o-s^h-i-o M»w»a.

A a.

Q A?

A Yes, sir. ’. ;

Q Where do you live? . -

A 2877 E-dog-e hill Drive, LA 18, ■

Q Have you got a telephone there?

A ■ RE 4-20365 and I give you another telephone number. 

2, 293-0298, that’s ray friend’s address. I (unintelligible) 

be over here all the time. - • •

Q ' Okay. All right, what do you do over there, do you 

cook? •
Form 618 (R-3-4)
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kitchen e.

A

X turned

24
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Yes, sir *

What can you tell us about this?

Oh* aftej you know, X heard a sound I glanced

You what?

X glanced over there in that back room, in the

You work in the kitchen?

Uh hum, X was, and X was going to do something

around* you know, X went over there and

■over there«r. -They were holding* and X was

• A ■

A

A

A

A

and he

BY SGT

A

or

over

and

that guy was

Did you hear

Yesft

You went out

No#

the shots before you went

there when the shots went

You didn’t see the Senator get shot?

Mo

He was already down on the ground?

Kight

out there?

off?

. And they had the suspect down on the ground?

Right and X was holding the

was holding the gun* you know.

McGann

He still had the gun in his

Oh yes* first see* it was a

like here?

guy* you know* helping

he don’t let go

hand?

table like this, fight

■ Form 618 (R-3-4)
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Q Steam tables? ' / . - ,

A Yeah. He was here holding everybody, everybody was 

holding him. He was holding^ . '

BY SGT. CATO!

Q They were trying to get the gun away and couldn't, 

huh?

A Yeah, X was going to do it too, you know, but 

another man went up 3 two guys went up and they tried to step 

on hand, you know, and take .'em away, but. he didn't took 'em 

away, but then they moved over here. ? •

Q Uh hum.

BY SGT. MeGONs • ■ ‘ ’

Q further on down?

A - Yeah,' farther down and then David Johnson^ you 

know, that Colored _

Q Hafer Johnson, yeah^

A He got it I think and he got «» no, the other guy 

got it♦ 

BY SGT. GAISINS2 ■ • > .

Q Hosey Grier?

A Uh huh, he got the gun and he gave it to the other 

guy. ' ’ ' ' ; -

BY SGT. ^c«s' '

Q Hafer Johnson? • ;,h& .

A Ho, no, no, no, that white man, that photographer 

that was here.

Form 618 (R-3-4)
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. Q ’Thurston (phonetic)? •

A Yeah. . . ’

BY SGT*. CALKINSs [ •

Q Bid you see the gun? .

. A Oh yes* 4 • ' ■

Q • Bid you get a good look at it?

A . Uh huh* .

. Q Would you know it if you saw it again?. '

* A Oh, I could — yeah* 4

Q You think so? ' -

A Uh huh, but *»« 30 — I mean a 22 huh, yeah* -

. Q Is that it? - . .

A Just like that* - ,

Q Just like that? ■ .

A ■ Yeah* ■ - . " ■

• Q Can you read the serial number on that; see the 

number there? Can you read that? . ■ •

A H 53725* ' .

■ Q Good* Thank you* Would you know the suspect if you 

saw him again, do you think? ■ .

A That guy? • - •

Q The guy that they took the gun away from* •

A Oh, I could, if I say, I mean I won’t **• X never ’ 

forget the guy’s face* . . . ’ •

BY SGT* McGANN: . ’ • . . ’

Q ’ Bo you think you can ** if you see him again you wil

Form 618 (R-3-4)
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know it’s the same, one @nd the same,? man?

A Oh yes? uh huh* X will® I never forget him* I 

wag so.upset* And X had, you know, my hand, but X was so 

upset that I had, you know,.and X told him, "You got mother?" 

You know, X told him, you know* You see, he was smiling too*

Q DM he say anything to you?

A ^’-Ho/he was looking at.me and I said, "Look at," you 

know, I told him, oh, X can’t say how, but X was so excited 

and upset and he was smiling# ' 

BY SGT, CALMS:

Q That’s hard to understand, isn’t it?

A X don’t know why,

Q Can you think of anything else you can tell us now 

that might help?

A That’s all I could think X think* X didn’t see the 

other two, the one woman and a guy X didn’t see at all*

Q How do you know there was another woman? f •

A Ho, ho, I mean that somebody was saying, huh*

BY SGT* McC«!

Q Who was saying?

BY SGT. CALMS: ‘ -

Q Who said that? " , .

A Sombody who was saying that a, ah, no, news, the-

description or something* . .

Q Oh* y

A That X heard* - . - ~

f

a
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BY SGT. &GAW: ■ '

Q The news# is that where'you heard it?

A: Uh huh*

BY SGT* CALKMS? ■

Q Well*, they know more than we do sometimes*

A Oh yeah?

Q'-' thanks very much Niwa, we will get around*

A • I should stay home more?

BY SGT* $foGAW: ' . , *

Q No, no, weTll get in touch with you if vie want to 

talk to you* •

BY SGT* CALKINS?

Q We will give you a ride back to the Ambassador as 

soon as the bus comes back* We111 drive you back then* .

A Thank you*

Q Thank you very much - ■
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STATEMENT OF NIWA YOSHIO '
TAKEN AT THE AMBASSADOR HOTEL
TUESDAY, JUNE 25, 196^ 6:00 PJ1
QUESTIONED BY: SGT. J. R. MacARTHUR, #4372

■ ■ SGT. CHARLES COLLINS
SUMMARY REPORT DICTATED BY LAPS OFFICERS. REPORTED AND
TRANSCRIBED BY SHARON THIELMAN, CSR, ON JUNE 28, 1968.

Subject resides at 2877 Edgehill Drive, Los Angeles, tele­
phone RE 4^2036. Subject is a chef at the Ambassador Hotel.

The night of the shooting of Senator Kennedy, I 

was at my station in the kitchen of the Ambassador Hotel. 

The Senator came down into the kitchen and he shook hands 

with me and two other women working in. the kitchen* This 

was prior to his speech. He.then went out and up on the 

stage in the Embassy Room and I continued at my station 

making sandwiches* During the speech, 1 went out to the 

vicinity of the pantry area and was talking to some of the 

other employees. .

Just before the speech was over, I got an order 

and went back to my station. At this time, I heard what 

sounded like someone shooting off party favors. I heard 

about five pops. I ran out into the pantry area and observed 

a bunch of men struggling with the suspect. I remember one 

of the men had glasses on. I tried to help but they kept 

pushing and shoving down the metal tables. Someone finally 

got the gun away from the suspect and I helped hold him.
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I got a real good look at him and should never forget his

face*
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iy WITH PERSONS PRESENT AT P.C.C. CAFETERIA GN 6/4/68
LOCATION OF K.CURREHCE 0

^/-4Z4iZAl5Z7 LlAiM PCC CAMPUS CAFATERIA

LT. PENA. S.U.S.

P1VI^«O^ GF GCCU<vilr(Ci

PASADENA 
OffiUiCA2>ofiLr

JULY 16,

pAstoe/M City c#u-&&£

On July 10/11, '63, Officers conducted (5) five interviews with 
■ the below listed person's ’all of whom were with SIRHAN BISEARA SIRHAN ii

on the night of 6/4/’68 except (-5 who is the brother of GHALEB BADRAN. ?

l. GAYMOARD MISTRI, 825 E. Delmar St., Pasadena ii
2. MAROF EOHAM&AD BADRAN, 5733 Sonnet St., Highland Park
3. ABDO JABRE FALKE, 356 S. Waldo, Pasadena J
4. ANWAR JOHN SAYSS, (Amour Saigh),- 2497 Ridgeway Rd., San Marino
5. GHALEB MAHAMMAD BADRAN, (Not present at meeting with SIRHAN) | 

5733 Benner St. 57, Highland Park. ’ i!

All subjects concur on the time and location of the- by-chance n
meeting with SIRHAN and oil stories relate generally with that of the J
FBI interviews. C-original interviews for specific information. ;

The following stories were related to investigating ofricers ■ n 
by the aforementioned subjects: ' ' • j

On the night of the 4th MISTRIwent to Bobs' Restaurant for a 
cup cup of coffee. Around 15 minutes later{6j25 PM) SIRHAN entered the 
restaurent and sat down next to MISTRI at the counter. General con­
versation and salutations were exchanged then SIRHAN observed the head­
line of the Herald Examiner Newspaper (Statment■about the Jordan,Isrial 
situation and that gunfire had again broken out)stating "This is bad, 
this is terrible." .SIRHAN then started talking about the track and 

’horses. SIRHAN then paid for MISTRIS coffee and they both walked out­
side. SIRHAN then asked what MISTRI had planned and was informed that. 
MISTRI was going to look at the summer schedual at' P.C.C. SIRHAN 
stated he would like to come along and both walked to P.C.C which is 
directly next to the Restautent. . Both entered the Cafeteria and observed 
several mutual friends sitting at a table. They all exchanged salutations 
then MISTRI and SIRHAN sat down. At the table were M. BADRAN,MALKI, 
SAYEGH, AND other unknown persons. SAYEGH and SIRHAN discussed religion 
for a short time and SIRHAN stated he was Catholic. They also dis- • . .
cussed cooling over to the U.S. from Arabia. At a few minutes later, 
ardund-7:00 PM, everyone left for class except SIRHAN and MISTRI, SIRHAN 
showed MISTRI a piece of metal -he was holding in his hand and starred 

.talking about rabbit hunting and that he was learning to shoot and'hunt. 
MISTRI thought this metal was a slug from a gun. About 7:05 PM both 
left the cafeteria and went back to Bobs’ parking lot where their cars

• were parked. SIRHAN then asked MISTRI if he would like to play pool

^Yl Viiic1i^&, iRm rEi^LCY^o Seriks ^Fko' wvk ’
• I R C HARRIS • ■ 11222

------------------------~TSSF7S:----- 1 j shaw ■ . 11168



with him arid.MISTRI declined stating he had other commitments. Both 
then left the parking lot in their own vehicles. The time was about 
7:15 PM.

Also contacted in reguard to this investigation were the Hostess 
and the manager of Bobs' Restaurent. The Hostess cannot recall SIRHAN 
ever being in the Restaurent and the' Manager cannot recall SIRHAN-being 
in the Restaurent of the night of the 4th. ■

• Immigration files and Visa applicant records were also checked' 
of the above mentioned subjects. (See original reports)

All the persons contacted stated that pXRHAN was in good 
spirits on the night inquestion, Was chearfullzand gave the appear- 
ence of having no problems at all. . . •

All persons present at the two meetings were checked through 
LAPD records and Intellegance Divisions and CII with negitive results.
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’ Thia io Anforratf07 ^alstcu Co Contain K?%h S3 
Curbia over Cho CO: Mho 03 Juno' 2?, . .1966 at-'

/Ki^-;^

They Colei tea that Cho U*S* Coasulhto Gamoral An Jaracalca Lad vies -.CM 
■ applicant roeordocn throe of those individuals* Tao t^oo of t£aa 

. ere tbo two brothers and KALKI* X will give you' Cho information cm B a 
each oao of those throe* • : ;

Tho first eno la BAOBAB MABOb? and'they Love Cho scab £at© of.birth 
. ihat you cave co* Addrccc ©f FCS 32% JcvssaXcab blacb Ml?c brawn

oyos, height 377 cn* ~ Z clan5 C know tQc£ 
■ applied for a student vica on M'ucary ^o

City ColXogO* Ko never:616 cai-oSato sacc
visa* Ko stated Chae his cseLOn cad Lo 6

3 fC? tM

permanently to Beirut 0 Ma 
Moth©?5o vice, that would

There WCD ala© O aOtCtieS ©a.
roooivod’ £?so Cao d*8* oaou6 in^LLcselaa Sysla,-on Cho subject 
on MAWU?, Andieating.that as of Avgust 90 196% KAESUiZ ven '

la Beirut* 2 doer 
anno nunbor, issue 3

■GHALE3-&-0^ seno date of birth at Sllwau, 
JcrMaloiaC'’brown .hair, brawn eye©., hei^t 'JCO 
single. Meryas loaned g student vice, ©a Jenna

GHALE3 Grated that hi

Cho seres BOB '<23 
□ 163 rounds
7 1% 196% veil
Pacific C0II030 

Jcrasalca* Hie
uuclo, KOKME^D D. SZLSwAB SI&43 cold to ^oeido at £CD2 Keuto Vista; 
Stroop. Loo Ancoloo 62, Cplifos*aiG* Ki's eaclo, wh© had beau a .M 
bulldiag e©^^©©^? ia Joswalca, scat GKALSE OygO to do-^ay.. espouses 
for hie tsdp to tho United States* His paoepoyt ^2^7 636, leaved 
September V?, 3960j in Jo^asalca*

ABDO MALK29 daco of births April 12, $968, la Jerucalcs, FOB I06O, ;
Arrian, Jordan, applied for a'visa ©a Juno 7S 1966* Ho record tho 
viou wao over issued. Consul received a potdtion la July, 1966, ' 
for ABDO’o slater to have ABBO' irzaigraCc v~dor he? epe^orhiy to ' ,:4
tho United Statco. ■ ' •' ■ b ; . , a ’a .BM

The sister la noned ELLBB JABPJ^ MU ADD^jealdQa.iieQO ALKI, 135 ■?3

East Marand StrsoL 
7955, to~hava Mo : 
Sho woo bora March 
May 20, 1966 under

A potlCica/’caVoc'Jtl; 
CisorMp to the United

sins An Loo 
potiticn fo: entrance

for entrance of the fo:

Parents: JABRA and SJ-WUM1 .WALKS- 
Brothorcs^. HABHA and KUPX'U^ 
Slaters: JULIE and MARY

The family apparently resided la Annan, Jordan, since ABDO listed his 
address that FOB since 195$. That alien those three* . .

They didn’t cono. up with anything on KISTKI fron the U.S* Embassy 
Sin Ar.ahnMJ©^m:.©r the U.S* Consulate General.An Jerusalem*



mm patrusky

BY SGT 4 CABINS

What Xs you? last name sir?

BY ®* PATRWs

A Patrusky.

Q Better spell that.

A P,,a’>t“y«uwS"k,!,y«

Q And your first name?

A Martin, M-a-r-’t-i-ru

Q Bo you have a middle initial Martin?

A Ho/ I don't*

Q Where do you live, Martin? Y-^ •

A 5361 San Vicente,. Brookside Country Club.

<3



A 4

• Q Bat’s your phone out there?

A I don’t know what the’phone number is#

Q Do you have a room number out there? ' ;

A Yeah# I have a room, apartment 163 ^ but I can 

give you my answer number#

Q .All right,

A ''^’They are Mesheko^ Furs (phonetic) out here, and 

her home number is 870-1666.

Q Good, thank you#

A Okay# • /

Q Now, what can you tell me?

A Well ”®

Q Vie have a little map here and it’s not real good.

. A Yeah,

Q But this is the steam tables, maybe you recognize 

those, and then this is the auditorium and the doors where he 

came out of#

A All right, he came out over there, The steam 

tables are on this side# And where’s the ice machine?

BY SGT. McGANNi '. ■ ' ' .

Q Back in there where -~ right around in there#

A ' Yeah, X was across the way about here# ■

BY SGT. CALKINS: •

Q This is a little alcove where some people were 

standing when he stopped to shake hands?

A Yeah, X shook hands with him. He shook hands with
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&©.; and then he turned around and shook hands with

Q , Uh huh, ; ■ , .. . ;

A Angelo’s kid that was across the way from him and 

then he moved on a little further and then he shook hands 

with a girl in a white dress, X remember that, and he shook 

hands with the other fellow downstairs that caught him from 

the room .service, and I think he was the last one and then 

all of a sudden there was Just a matter of maybe four or five 

feet from us, X heard'like somebody throwing firecrackers 

and all that I seen was this guy standing from ->« there’s a 

tray rack on the opposite side of the steam table and all I 

seen was the guy moved over and he looked -- there was like 

two people in front and the guy looked like he was smiling 

and he looked like he was going to shake hands with him and 

he -reached over like this and then the firing Just started and 
the next thing X know I looked at ^^^ and I seen Kennedy 

starting to go down on his knees and X looked at and

his glasses all of a. .sudden come up with blood,

Q Uh huh,

A Over him, across the way and then I heard another 

shot and then they started to push me and I started running 

into the kitchen alcove. . .

BY SGT. McGANNs ’ '- - • ‘

Q Who is Xs he an employee?

A Yes, he’s Angelo’s son. He’s the maitre d’,- 

Q Was he shot also?

Form 618 (R-3-4>
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’ A . No^ he wasn't shot* He was standing next to 

the guy that got it in the ««• • ‘

BY SGT. CALKINS: . • • ' ' . '

Q What’s hisjast name? -

Q Did you get a good look at this guy that did the 

shooting?

A: 'r ;Yes, pretty good#

Q Did you see the gun? .

A I saw the gun, but I don’t know exactly-what make 

it was, X thought it may have been a ,38 or a ,22; I wasn’t 

sure. I can’t tell guns, X don’t know what they look ^—

Q How close did you get to the guy that did the 

shooting, at close as -« you are quite a ways away, huh?

A Well not really on top of him. I seen Carl. Carl 

was holt — pulling Kennedy through on Carl Hecker* He was 

pulling Kennedy through X think on the left side X think by 

his coat sleeve and all of a sudden X seen Carl reach out 

and grab the guy and Carl was holding him down, in a head lock 

down there, and he was waving the gun on the floor at the time, 

you know, 

Q Uh hum# 

A Back and forth and something like a piling noise 

came like off the ceiling and X seen Eddie Jumping down on top, 

hitting the guy. Eddie, you know, another captain, was 

Jumping down on top of Carl and that and the next thing X

0



^^ g 7
knew they had the guy rushed over on to the steam table, 

across the steam table* I think Hosey was on top of him 

down there and the gun Was waving back and forth and people 

tried to get up on top of him, 

B2 SGT, MOTS;

Q Ben the shooting happened you Were back in this 

area here?'""’ ■ ■ ,

A Ho, X was right before the alcove going out into 

the kitchen, . ’ ^

BY SGT, McGAHHs

Q Right in here? ■ '

A Yeah, 

BY SGT, CALKXHS:

Q How many feet do you think you were from Kennedy 

when he was shot? . \ ■

A Maybe three# four feet,

Q • Farthex’ — oloser than this here?

A Ho# about like •»«

Q About from where you are' to the wall?

. A Maybe to the wall, maybe to where your hand is,

Q About three or four feet?

A Yeah*

Q X see# okay*

A One of the guys from th® room service, was — 

grabbed his head as# you know ** ■

Q Uh hum^ ■ ' ' '

(!
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A as he was. going down*

• Q Anything else, you can think of?

A Ho, X know he had like checkered pants,' They 

were like black with blue checks in them*

Q Who’s this now?

A The guy that «•*

Q The suspect? .

A Yeah.

2 Q Had checkered pants?

A. X don’t think they were checkered# they were like 

•black with blue checks in them sort. of. I think he had a 

blue Jacket but when X seen him later when they were pulling 

him awayT^aXl X saw was the white shirt*

Q Uh;hua,

A X think sneakers too, I’m not sure* He had curly 

hail1# wavy like# black# bushy* . .

Q What kind of nationality?

A He looked to me like Mexican or Puerto Bican or 

Cuban or *****

Q How old was he?

: A. .....About 28 I’d say, to 30.

Q A big guy or little guy?

A A little guy, about my height, 5’4% maybe a • 

little jigger, X mean maybe an inch or two,, maybe 5’5% 5’6% 

Nothing bigger than that,- •

Q Okay, can you think of anything else#Martin?
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PILE # ' 1-306* 
’INTERVIEWS

;ON INTERVIEWED  DATE/TIME 6-5-68 ' ________

RACE HAIR EYES HT WT ■ DOB;

IDENCE ADDRESS ' ■ ' , PHONE

INESS ADDRESS ‘ ^61 San V^c^te #16?, Brohknid^ PHONE;

0RMATION-: (WHO, WHAT/WHEN, WHERE, WHY &' HOW) i —

'’hook ikaidH w/Vonnady observed shooting naw ;:;vn r^ub i>rb’?cM,y
- ; ’ carj i ID^v'Ithay.'J o? U i«o^ ay's", Co-op. Checkered trouser (?)

onoakoreG ?’>!‘ex,. 23/jO, Li vol a ^uy, 5/5-6

^STTGA TORS' MAKING” INTEL LEW; - I APPRO v ^D'bY;



1963 WNEDY'SEOOTIXGW. DR 68-521’466: U

STATEJW 0? SCOMJW ’ • • . . ■ ■ ■ DATE.6r5^68 - . M <¥
■ 539 STTucerhe ’ S^-^

- ; ■ • - ' L.A. • ■ ■ - • - • ' . ’
• • Ph: 931-5023 • : ; f . , < • g; &

Fairfax Hight : ' . . ■ ■ ; " ■ • ‘

Friend of Enyart, Brand Gold, 901 So. Roniston, .939-8877, also ^"^

took photos at tico of shooting, . • /^x

STATEME:^ 02 Gf;SLB!-D^7 ' " ’ " / ' DATE 6-5-68, *3:20 i^T^

' ■ ■ ' Van Huy s’ ■ . - . ,
786-76'62 (School Teacher) h

’ • . . ’ - •
Sounded like a whip (shots) 8/10 saw woman bleeding .didn’t’see 

shooting or suspect. . - ’ - -

STATEMENT OP GLSiHCgDBY (21)

■ ’ Building *3, Apt, 30^
• ’ • • 785-8132/785-9231

Was- in Colonial Ra, heard shots ran to where susp. was being 

held. Did not see any other person walking or running from 

hallway away from scene. Can ID suspect. ' . ' . -

STATED OP DANNY G. BOBBITT 
"WTChmkecllOS . . . •
L.A. (Umeiaployed)

Susp. asked for Kennedy room, also asked for phone ^, had 

something with him like towel or newspaper tucked.under his arm. 

Male Cauc, 35, 5-8, med, dark wavey hair, dark eyes dark completion..

ETAC3MEST OP PATRUSKY, Martin NMI ?DATE 6-5^68
■5361 San Vincente #163 
Brookside - PH: 870-1666 / ’

Shook hands w/Kennedy observed shooting saw gun but probably , 

can’t ID either. 3 or 4 feet away. Co-op. Checkered trouser(7) 

sneakers, M Mex, 28/30, little guy, 5/5-6 ■ .




